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 משנה לראש העיר, – 'אברמוביץ מוקיראש העיר, מר  -מר ישראל זינגר   משתתפים:

 –נמרודי -סגן ראש העיר, עו"ד אביבית מאור –מ"מ ראש העיר, ד"ר אבי ליליאן  –מר משה רווח 

חברת הנהלת העיר, מר  –יו"ר מועצת העיר, גב' אדוה פולק  –סגנית ראש העיר, מר שמואל לרמן 

חבר  –עו"ד דוד מנחם  חבר הנהלת העיר, –חבר הנהלת העיר, עו"ד גלעד שריר  –משה -אביהוא בן

חבר הנהלת העיר, מר אלי  –חבר הנהלת העיר, מר יצחק שחם  –דני גולדשטיין הנהלת העיר, מר 

חבר מועצת  –עזרא -חבר מועצת העיר, מר יצחק בן – מר גבי נחמיאסחבר הנהלת העיר,  –מוסרי 

שולמית  ד"רחבר מועצת העיר,  –הכהן -חבר מועצת העיר, עו"ד כרמל שאמה –העיר, מר ליעד אילני 

חברת  –חבר מועצת העיר, גב' רחל מרום  –ת מועצת העיר, מר אדם קניגסברגר חבר –ביסמנובסקי 

 חבר מועצת העיר. –חבר מועצת העיר, עו"ד שי בכור  –מועצת העיר, עו"ד רועי ברזילי 

מר חיים  חבר הנהלת העיר, –מר רמי פדלון  סגן ראש העיר, –מר צחי זליכה   לא השתתפו: 

 חבר מועצת העיר. –גלרמן 

 –עפר קרול סמנכ"ל העירייה, מר  -מר עזרא נחום מנכ"ל העירייה,  –מר משה בודאגה    ים:נוכח

עוזר  –ג'קי אביטל מר היועץ המשפטי ומנהל המחלקה המשפטית,  –עו"ד דוד שואקה גזבר העיר, 

אינג' שאול  מנהל מח' נכסים, -עו"ד דוד זילכה  דוברת העירייה, –גב' סיגל שמבירו  ראש העיר,

 –סגן הגזבר ומנהל התב"ר, גב' שרון מוטליס  –מר שלמה בנימין סגן מה"ע לתשתיות,  –אדו לני

מר דוד  מנהלת התקציב הרגיל וסגנית הגזבר אגף גזברות, –גב' נועה סאיאס  חשבת העירייה,

מר ראובן שמר מנהלת אגף משאבי אנוש,  –גב' שוש אלפרט מנהל חשבונות אגף הגזברות,  -מישורי 

 –גב' טובה דואני  מנהלת אגף הרווחה, -חן פיליפ -גב' בתאגף התברואה ופיקוח עירוני,  מנהל -

מנהלת לשכת ראש  –גב' לימור אמיר  סגנית מנהל אגף הכספים ומנהלת מח' הגבייה וצרכנות מים,

 מזכירות העירייה. -מנהל יחידת מזכירות העירייה, מר זכריה סירי  -מר אברהם לב  העיר,

 

 

 ם:סדר היו

ארגון  –לפקודת העיריות )נוסח חדש( פרק שביעי  130בחירת יו"ר מועצת העיר עפ"י סעיף  .1

 המועצה ודרך פעולתה.
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, 3הישיבה שלא מן המניין השנייה, מס' אנחנו פותחים עכשיו את   מר ישראל זינגר:

יות )נוסח לפקודת העיר 130בחירת יו"ר מועצת העיר עפ"י סעיף  –כשעל סדר היום סעיף אחד 

ארגון המועצה ודרך פעולתה. אני מציע לבחור את חבר המועצה שמוליק  –, פרק שביעי חדש(

 לרמן ליו"ר מועצת העיר.

 

 למה? הכהן:-עו"ד כרמל שאמה

 

אפשר לשמוע טיפה, קצת פרטים על האדם, אם אפשר להציג את  ד"ר שולמית ביסמנובסקי:

 עצמך בפני המועצה בבקשה, תודה. 

 

 שמוליק, בבקשה. מכיוון שיש חדשים שלא מכירים אותך, בבקשה.   ל זינגר:מר ישרא

 

 כן, כדי שנכיר אותו.  ד"ר שולמית ביסמנובסקי:

 

בשמחה. שמי שמוליק לרמן, תושב רמת גן, גר פה בתל בנימין, חבר   מר שמואל לרמן:

סיעת בר, היום  אז הייתי חבר .2003-2008מועצה בפעם השנייה. פעם קודמת הייתי בין השנים 

שנים פה חבר מועצה מן  5אני מכיר את עבודת המועצה מזה שהייתי כבר  אני חבר סיעת הליכוד.

 שנים הקודמות.  5-המניין, ישבתי אפילו במקום שלך, אני חושב, ב

 

 היינו שכנים.  משה:-מר אביהוא בן

 

 הייתי שכן עם אביהוא, מזכיר לי.   מר שמואל לרמן:

 

 ישבת איפה שכרמל.   עו"ד דוד מנחם:

 

 ילדים.  3-זהו. מה עוד את רוצה כדי לעזור לך להכיר אותי? אבא ל  מר שמואל לרמן:

 

 כן ירבו.   עו"ד דוד מנחם:
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 אז אני מעלה להצבעה.   מר ישראל זינגר:

 

 עוד לא סיימנו.   מר שמואל לרמן:

 

 הוא שאל על השכלה.  ד"ר שולמית ביסמנובסקי:

 

 בוגר אוהל שם.  –השכלה   מר שמואל לרמן:

 

 אני לא מבין, מה? ?זה תנאי  מר ליעד אילני:

 

זה לא תנאי, ביקשו ואני הרשיתי והוא גם רוצה. זה לא תנאי   מר ישראל זינגר:

 כמובן. 

 

.  מר שמואל לרמן:  בוגר אוהל שם, בוגר תואר ראשון בהנדסה..

 

 זה לא תנאי סף.  מר ישראל זינגר:

 

 וגר אוהל שם, הוא היה המורה שלי, זה שיושב לידך. ב  מר שמואל לרמן:

 

 לא נשאל איזה תלמיד היית, נעזוב.   מר ישראל זינגר:

 

 האם יו"ר המועצה יפסיק להשתתף בישיבות ההנהלה? הכהן:-עו"ד כרמל שאמה

 

בישיבות, לא  הוא לא יהיה חבר הנהלה, אבל מותר לו להשתתף  מר עזרא נחום:

 להצביע.

 

 בלי זכות הצבעה.   נגר:מר ישראל זי
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אסור לו להיות חבר הנהלה, זה כן. אם הוא ייבחר. הוא גם היום   מר עזרא נחום:

 לא חבר הנהלה, אבל הוא זכאי ורשאי להיכנס לכל ישיבה מן המניין או שלא מן המניין... 

 

  מותר לו להיות חבר ועדת ביקורת? ד"ר שולמית ביסמנובסקי:

 

 דת ביקורת אני לא בטוח, נבדוק את זה. חבר וע  מר עזרא נחום:

 

 רגע, מי מחליט מי נכנס להנהלה או לא כמשקיף?  הכהן:-עו"ד כרמל שאמה

 

 יו"ר ההנהלה יכול לזמן את כל מי שהוא רוצה.  מר עזרא נחום:

 

ולחלק מהנושאים אני גם אגיד, אין קשר  מכיוון שאני יכול לזמן  מר ישראל זינגר:

ואליציה או אופוזיציה, אין לו מה ששאלת לגבי הנהלה וזכות הצבעה, מאיזה סיעה, אם זה ק

נקבע, קיבלתם את זה בישיבה ראשונה את ההרכב, וזה ההרכב. לגבי מי שמשתתף או לא, הוא 

 , הוא יוזמן בעתיד. לא היחידי שהוזמן

 

אני אשמח לדבר קצת על תפקיד יו"ר מועצת העיר כמו שאני חושב   עו"ד שי בכור:

 יכול להכניס לו עוד טיפה תוכן. שאתה 

 

 קודם שייבחר.  ד"ר שולמית ביסמנובסקי:

 

 אם תיבחר, לכשתיבחר.   עו"ד שי בכור:

 

.  מר ישראל זינגר:  אז בואו נערוך הצבעה..

 

אני רוצה קודם לתת את התוכן. לדעתי תפקיד מועצת העיר הוא   עו"ד שי בכור:

 מאוד חשוב.
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 גב. דקות, א 5  מר ישראל זינגר:

 

לא מדובר אך ורק בניהול הדיונים או משלוח ההזמנות, אין בעיה.   עו"ד שי בכור:

מדובר על יותר מכך, והתפקיד כולל בתוכו לטעמי גם הקפדה כי החוקים והזכויות של חברי 

המועצה יקוימו עד תום. להלן מספר דוגמאות: לאחרונה מונה מנכ"ל העירייה החדש לתפקידו, 

לו הצלחה רבה. ועדת המינויים בחרה בו ומצאה אותו המועמד המתאים ביותר ואנחנו מאחלים 

לתפקיד. לאחר מינויו של מנכ"ל העירייה אצה רצה לה דוברת העירייה והוציאה הודעה יפה 

מאוד לתקשורת על מינוי מנכ"ל חדש. עד לכאן הכל בסדר. בנוסף יצאה הודעה מלשכת ראש 

מנכ"ל חדש. גם עד כאן נהדר. אבל מי לא קיבל שום הודעה לכלל עובדי העירייה, שמונה העיר 

כתובה על מינוי מנכ"ל חדש? חברי המועצה. אלו שבחרו את ועדת המינויים, שעתידים גם הם 

לעבוד עם המנכ"ל החדש וכד'. אז נכון, פה מדובר במערכת חדשה, אז אף אחד לא כועס, אבנים 

י חושב שבאמת יו"ר המועצה יכול באמת לתת יותר עדיין זזות וזה בסדר, דברים קורים, אבל אנ

 עדכונים לחברי המועצה.

 

מה זה רלוונטי אליו? זה תפקיד אקזקוטיבי שממנה ראש העיר, מה   מר ליעד אילני:

  קשור ליו"ר המועצה?

 

קשור. כי אני חושב שחברי מועצה צריכים לקבל עדכונים, והוא   עו"ד שי בכור:

 הזה חוץ מלדפוק על השולחן. יכול להכניס נפח לתפקיד 

 

 זכותו לחשוב כך, בסדר?   מר ישראל זינגר:

 

דבר נוסף, דוגמה נוספת, הפרת חוקים. יש חקיקה מאוד ברורה   עו"ד שי בכור:

בנושאים השונים, ואני בטוח שכולנו רוצים לכבד את החוקים ולפעול לפיהם. לחבר מועצה זכות 

 קודת העיריות.לפ 140לבקש ולקבל מסמכים לפי סעיף 
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סליחה, אלו דברים שאם משהו מזה לא מתקיים אתה תוכל לפנות   מר ישראל זינגר:

במכתב ובפנייה. כרגע אנחנו מדברים, לא רוצה להשתמש בביטוי לגופו של אדם, אלא הצבעה 

לגבי אדם, והדברים הללו, אלו שהם הגיוניים, חוקיים וכך הלאה, כמובן שהם טובים לכל מי 

עצה. מכאן אני מבין שאני נהגתי כנראה בסדר, כי לא הצעת לי את זה, אני לא יודע, שראש מו

 אבל כרגע אני רוצה להצביע על יו"ר מועצה. דיברת. בבקשה. 

 

 לא דיברתי, לא.  הכהן:-עו"ד כרמל שאמה

 

 אוקיי, בבקשה.   מר ישראל זינגר:

 

הבעיה שלי עם המינוי המוצע, אני אגיד לך, אדוני ראש העיר, מה  הכהן:-עו"ד כרמל שאמה

כששמואל לרמן היה חבר מועצה  ויכול להיות שתהיה הבהרה ואז לא תהיה לי שום בעיה.

בקדנציה לפני האחרונה, וגם אז שנינו היינו חברי מועצה, הדבר הכי בולט שאני זוכר שהוא 

 37ויקט של ניסה לקדם זה את הבנייה על המגרש שלו בתל בנימין. עכשיו, מדובר על אותו פר

קומות, ואתה היית שותף להתנגדות אז לאותו פרויקט, כי הוא לא נכון תכנונית, הצטרפנו לוועד 

בתוך העירייה וגם להשפיע  השכונה. התפקיד של יו"ר מועצה הוא תפקיד שיכול להוביל מהלכים

בעיה  על ראש העיר. אם לחבר המועצה לרמן יש עדיין כוונות לקדם שם את התכנית, אני רואה

 עם המינוי שלו. אם לא, אין לי שום בעיה עם המינוי שלו, לא אכפת לי מי יהיה יו"ר המועצה.

 

עוד לא הספקתי להוציא, אני מתכוון להוציא  אני רוצה לענות פה.  מר ישראל זינגר:

לכולנו, לכל חברי המועצה, פנייה שלי. אני מחכה שבעצם מבקר העירייה החדש יתמנה. לגבי, 

זה אזהרה או לפחות התרעה, על ניגוד עניינים. ולכן זה נוגע לגבי כולם, כל אחד מאתנו, נקרא ל

יהא זה יו"ר או לא, כל חברי המועצה, אני לא עשיתי את זה עוד כי רציתי לעשות את זה ביחד 

 עם מבקר העירייה. אני חושב שאם מי שיחתום או לא...

 

 זה החוק.  מר אדם קניגסברגר:

 

 זה לא החוק, זה משהו אחר, זה הצהרת הון.   גר:מר ישראל זינ
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 מה זה לא החוק? אין חוק? הכהן:-עו"ד כרמל שאמה

 

לא, לא. כמובן שזה כתוב, אבל הצהרה שיחתמו זה לא מחויבים   מר ישראל זינגר:

לעשות את זה. לכן אני חושב שגם במקרה זה, אם לא התגלה, אני זוכר את מה שאמרת אז, אם 

לא יתגלה פגם עד אז, אני חושב שאין מניעה חוקית, ואני גם מתכוון לעשות צעד  לא התגלה או

 יותר משמעותי לגבי כולנו. יותר, אני לא יודע אם יותר חריף, אבל בכל אופן

 

 מקובל.   מר אדם קניגסברגר:

 

אנחנו ניגשים להצבעה, בחירת יו"ר המועצה את מר שמואל לרמן   מר עזרא נחום:

 אני מבין שזה פה אחד או שאתם רוצים שנמנה? פה אחד.  כיו"ר המועצה.

 

 הוחלט פה אחד למנות את מר שמואל לרמן כיו"ר מועצת העיר. החלטה:

 

 בשעה טובה, בהצלחה ליו"ר.   מר עזרא נחום:

 

 

 

________________ 
 שמואל לרמןמר 

 מועצת העיריו"ר 

________________ 
 משה בודאגהמר 

 מנכ"ל העירייה
 


